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Romani  8: 14   -  "Căci toţi cei ce sânt călăuziţi de Duhul lui Dumnezeu sânt fii ai lui Dumnezeu" 
Galateni 5: 18   - "Dacă sânteţi călăuziţi de Duhul, nu sânteţi sub lege" 
 

Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre aceasta : 

       Tu trebuie să-ţi alegi conducătorul tău. Alege astăzi. Alege Viaţa sau moartea. Alegerea ta va determina destinaţia 
ta eternă, ceea ce tu alegi. Amintiţi-vă , Isus a spus, "Urmează-Mă". (Luca 18: 18-22). Şi voi sânteţi invitaţi în seara 
aceasta să faceţi aşa. Şi ca să-L urmaţi pe El spre Viaţa Eternă, voi trebuie să veniţi la condiţiile Lui, Cuvântul. (Aceea 
este corect.), nu la un crez, nu la opinia publică, nu la ceea ce crede cineva despre Aceasta, ci la ceea ce spune Dumnezeu 
despre Ea.    

Amintiţi-vă, Isus a spus, "Urmaţi-Mă, urmaţi-Mă. Lepădaţi-vă de ceea ce aveţi, şi urmaţi-Mă". Şi acesta este 
singura cale de a avea Viţa Veşnică. Acesta este singurul remediu pe care L-a dat El acestui om, acesta este sigurul 
remediu pe care El l-a dat acestui om de afaceri (tînărului bogat), este singurul remediu pe care El îl dă oricui. Alegerea 
Lui, El Îşi face alegerea Lui,  este perfectă de fiecare dată. şi noi trebuie să-L urmăm, este singura cale pentru a avea 
Viaţa Veşnică. Deci, călăuzirea lui Dumnezeu, este urmarea Cuvântului adeverit şi descoperit al orei, prin Duhul Sfânt. 
     * Noi trebuie să urmăm în fiecare zi, în fiecare oră a zilei, fiecare pas de pe Cale. Noi trebuie să fim călăuziţi de 
Domnul Isus Cristos.Dacă noi nu sântem, noi luăm o viaţă de organizaţie.Şi o viaţă care nu urmează zilnic pe Cristos, nu 
este vrednică. 
     * Cânt tu eşti născut din Duhul, tu devii o nouă creatură, şi Dumnezeu începe să trateze cu tine ca şi cu un fiu, şi tu  
eşti condus, călăuzit, de Duhul lui Dumnezeu. 
     * Pavel a fost un prizonier corect. El nu a făcut vreo mărturie greşită. El a fost antrenat (învăţat) prin Duhul Sfânt din 
nou, să aştepte după Cuvânt. Acum, el a fost antrenat (învăţat) într-un fel (de Gamaliel), dar Dumnezeu l-a învăţat altfel 
acum. El a fost învăţat de Duhul Sfânt să aştepte după Domnul (Isaia 40: 31). Nu a mai contat care erau ambiţiile lui.  
       Acum, eu vă voi arăta ceva, cu ajutorul Domnului. Acum, hai să luăm un exemplu. Într-o zi, Pavel şi Sila, venind 
în jos pe stradă, într-un oraş anume unde el ţinea o trezire, şi o mică fetiţă posedată de un demon, se ţinea de el şi striga 
după el. Şi fără îndoială că Pavel ştia că el avea autoritate ca un Apostol ce era el, să scoată pe acel deavol din acea 
femeie, dar voi observaţi că el a aşteptat zi după zi, până când dintr-o dată Duhul Sfânt a vorbit către el. El a zis, " Acuma 
este timpul". Apoi el a zis, "Tu duhule, ieşi afară din ea" (Fapte 16: 16-18). Vedeţi, el a ştiut să aştepte după Domnul. şi 
acolo sânt aşa de mulţi oameni astăzi care aduc un reproş peste Cuvânt. Ei merg afară cu o ambiţie.  

Cât de multe treziri au rămas fără efect din cauza unui lucru ca acesta, pentru că evanghelistul nu a aşteptat să 
vadă ceea ce Domnul are de spus? Dar Pavel, doar a aşteptat după Duhul, ca să-i spună ce are de făcut. Oriunde Duhul l-a 
condus...... 
    * Acesta este motivul că eu....Unii slujitori vin şi mă cheamă să merg la locurile (adunările) lor. Eu aştept până când 
mă simt călăuzit să merg. Atunci dacă eu merg altfel, eu doar merg în numele meu (dacă eu vin aşa), doar ca să fiu 
prietenul vostru. Dar când eu mă simt călăuzit să vin, atunci eu pot veni în Numele Domnului Isus. Tu doar stai pe ea, ea 
îţi aparţine ţie. Amin. Eu o iau toată în Numele lui Isus Cristos. Atunci tu-L vei întîlni pe El afară acolo, pentru că tu eşti 
ambasadorul lui Dumnezeu atunci (2 Corinteni 5: 18-20). Dar acum, când vreo biserică, prieteni, aici, ceva prieteni vă 
cheamă pe voi, sau ceva, voi doar mergeţi din nou presupunând (indrăznind, - la nimereală). Oh Doamne, la nimereală, eu 
cred că voi v-aţi săturat să ascultaţi la aceasta. 
     * Voi trebuie să aveţi inspiraţie să vă calăuzească, frate. Şi acea inspiraţie vine prin Duhul Sfânt. Da. Călăuzit de 
Duhul Sfânt, Fii şi fiicele ale lui Dumnezeu sânt călăuziţi de Duhul lui Dmnezeu. Ei iubesc Duhul. Ei nu încearcă să 
spună, "Acum, doar aşteaptă un minut. Biserica mea, ei nu spun 'Amin'. Biserica mea, ei niciodată nu ridică mâinile, ei 
sânt foarte tăcuţi". 
     * Toţi fii şi fiicele lui Dumnezeu, sânt călăuziţi de Duhul lui Dumnezeu. Ei se mişcă prin Duhul, ciudat, curios. Ei 
stau drept, şi fiecare acţiune -faptă- este cu Biblia. Ei stau, toată doctrina lor, stă drept cu Biblia. Ei nu se vor îngrijora de 
nimic. Când Biblia spune ceva, ei se vor mişca chiar în aceasta (în felul acela). Dacă ei se opresc un minut, ei doar 
studiază şi observă în ce fel să o facă, şi când Duhul Sfânt o descoperă, ei se mişcă chiar aşa. Şi el va face acelaş lucru, va 
urma aceleaş reguli, va aşeza aceeaş temelie, acelaş Dumnezeu va veni peste el, aceleaş semne, aceleaş minuni, aceleaş 
semne îl vor urma, aceleaşi semne care L-au urmat şi pe El. 
        Dumnezeu va primi ce tu Îi vei da, dar Dumnezeu vrea totul din tine. El vrea fiecare bucăţică din tine. El te vrea 
tot. El vrea tot ce eşti tu. El vrea viaţa ta. El vreamărturia ta. El vrea fiecare minut al vieţii tale. El vrea ca tu să trăieşti 
corect, drept, să acţionezi drept, să vorbeşti drept, să faci tot ce este corect. El vrea totul predat -supus- perfect Lui, pentru 
ca El să te poată conduce, să te poată călăuzi, şi să te pună în locurile în care El vrea ca tu să mergi, călăuzit de Duhul. 
     * Diavolul este cu adevărat o pasăre şmecheră. El ştie cum să lovească lucrul, înainte ca el să înceapă, el cunoaşte 
aceasta. Vedeţi? Şi singurul lucru pe care tu poţi să îl faci ca să-l învingi, este ca tu s-o predai lui Cristos şi să te smereşti 
şi să-L laşi pe El să te conducă. Tu nu o vei putea face în vreun alt fel. 



        Capacitatea ta intelectuală nu o va face niciodată. Tu doar trebuie să o crezi şi să o predai Lui. El este Păstorul. 
Nu este treaba oilor să alunge lupul (să-l ţină departe), Este treaba Păstorului, dar oile trebuie să stea cu păstorul pentru ca 
să fie în siguranţă. Aceasta este Zona mea de siguranţă, este în Cristos, şi Cristos este Cuvântul. Aceasta este Zona de 
siguranţă.    Duhul Sfânt este pentru a ne conduce, nu seminariile, nu episcopi şi supraveghetori, şi aşa mai departe. 
Duhul Sfînt este Conducătorul nostru, Călăuza. 
     * Câţi dintre voi vă puteţi aminti, când bunul profet Samuel, când tot Israelul a vrut să acţioneze ca şi restul din 
lume? Vă mai amintiţi aceea? Şi profetul le-a Spus, "Voi sânteţi greşiţi !"  Dar ei au vrut să acţioneze ca şi Filistenii, şi ca 
şi restul din ei. Ei bine, aceea este exact ce se întâmplă în această primă epocă a bisericii. Este ciudat că oamenii nu vor ca 
Dumnezeu să-i conducă. Ei vor să urmeze....Ei vor ceva om. Israel, a făcut cea mai mare greşală ce au putut face ei 
vreodată, când harul le-a pregătit lor un profet, un conducător, le-a pregătit un miel ca răscumpărare, şi le-a pregătit 
mâncare din ceruri, şi toate lucrurile bune pe care harul le-a pregătit lor, şi totuşi în Exod 19 ei au vrut o lege. Ei au vrut 
să facă doctori în divinitate, şi să aibe ceva om, ei au vrut să aibă ceva de făcut la Aceasta, deasemenea. Omul întotdeauna 
încearcă să fie mai înţelept ( să fie şmecher) decât Creatorul care l-a făcut, dar nu face altceva decât să se sinucidă. 
        Dar acum priviţi la Israel, ei au văzut minuni. Aceasta este Penticostalismul timpuriu, Israel, Penticostalii acelei 
zile. Acum, ei au fost aduşi afară din Egipt. Dumnezeu i-a binecuvântat, le-a dat tot felul de semne mari şi minuni, şi i-a 
eliberat. Şi când ei au stat pe ţărm şi au avut acea adunare Penticostală...ei au avut. Acum, ascultaţi. Moise a cântat în 
Duhul, şi Miriam a luat o tamburină şi a fugit pe mal, bătând tamburina, dansând în Duhul, şi fiicele lui Israel au mers 
după ea, dansând în Duhul. Şi dacă aceea nu este o adunare Penticostală, eu nu am văzut vreuna. 
        Nu au crezut ei că ţara promisă era la patruzeci de ani în faţa lor. Ea era doar la 40 de mile (60 Km). Dar le-a luat 
patruzeci de ani ca să facă aceşti kilometri, petru că ei au ales lucrul greşit. Ei au ales să aibe o lege, în loc să se lase 
călăuziţi de Duhul Sfânt, Stâlpul de Foc i-a dus pe ei şi i-a călăuzit. Ei au vrut să aibe şi ei ceva de făcut, ei au vrut să aibe 
anumiţi preoţi, şi anumiţi demnitari, şi o mică teologie în jurul căreia să se învârtă ei, în loc doar să meargă lăsîndu-se 
conduşi de Duhul Sfânt. Ei au fost în Duhul, Dumnezeu le-a pregătit totul, dar ei au vrut să aibe ceva să facă la aceasta. 
      * Şi eu nu sânt un vorbitor grozav, dar eu iubesc pe Domnul. Şi eu nu pot iubi pe Cristos, pînă când eu nu iubesc 
mai întâi, oamenii Lui. Vedeţi? Eu trebuie să iubesc poporul Lui, prima dată. Deci, dacă iubesc poporul Lui, apoi Îl iubesc 
pe El. Şi atunci, eu vreau să fiu cum a fost El. Eu vreau să-mi fac obiectivele mele la fel cum le-a avut şi El, şi aceea era 
că întotdeauna dorea să facă binele, să ajute pe cineva. 
       Acum, să spun că am o călăuzire să merg în oricare din locurile acestea, eu nu am, dar eu simt că trebuie semănată 
sămânţa pe undeva, să fac tot ceea ce pot pentru Împărăţie.  Eu cred că Biblia spune că paşii neprihănirii sânt rânduiţi de 
Domnul (Ps. 37: 23). Acum, noi facem lucruri care nu ar.... 
Noi nu înţelegem de ce le facem, dar noi doar le ţinem (le facem). Atâta timp cât tu eşti călăuzit de Duhul, fă-l oricum. 
Aceasta ar putea fi contrar cu gândirea noastră, dar când Duhul Sfânt spune, "Du-te" noi mergem. 
        De exemplu chiar acum, eu am o adunare, stabilită în New York, eu o am în săptămâna aceasta, unde acolo erau 
trei sute de oameni vorbitori de Spaniolă care au luat Madison Square Garden care are nouăsprezece mii de locuri, şi au 
vrut achiar în această săptămînă ca eu să fiu acolo, să fiu în New York. Vedeţi? Dar Duhul Sfânt m-a condus chiar aici (la 
Port Alberni- Canada). Se pare că ar fi contrar. Dar eu nu ştiu de ce, dar eu sânt aici. Vedeţi, copii lui Dumnezeu sânt 
conduşi de Duhul lui Dumnezeu. Noi nu înţelegem. 
       * Pavel a fost un prizonier a lui Cristos, înhămat la Cuvântul Lui prin Duhul. Oh, mie îmi place aceasta. El a fost 
legat. El a fost legat cu un lanţ, cu cătuşele dragostei, de a face numai voia lui Dumnezeu. El a fost un prizonier. El a fost 
în cătuşele dragostei. El a fost în jug cu Cristos. El nu a putut să se înjuge cu nimic altceva. El a fost înjugat cu El, şi 
oriunde l-ar fi dus călăuzirea, acolo trebuia el să meargă, indiferent cât de verde părea cărarea de partea aceasta sau 
cealaltă, el trebuia să meargă pe calea pe care  Călăuzitorul  şi  jugul  megea. 
          Oh,  în seara aceasta, dacă noi, ca şi Tabernacolul Branham, doar am putea, din prizonieri ai fiinţei noastre 
egoiste, ai ambiţiilor noastre, am putea să ne predăm total pe noi înşine şi să ne înjugăm cu El. Nu contează ce crede 
restul din lume, ce face restul din lume, noi sântem înjugaţi cu cătuşele dragostei, noi sîntem prizonieri. Picioarele mele, 
sânt aşa de prinse în Cristos, încît ele nu vor dansa, ochii mei sânt aşa de înjugaţi în Cristos, încât -- eu când văd aceste 
stripteasuri moderne pe stradă, eu îmi întorc capul, inima mea este atât de prinsă îndrăgostită de El încât eu nu mai pot 
iubi lumea niciodată. Voia mea este aşa de prinsă în El încât eu doar nu mai ştiu care sânt ambiţiile mele. Doar unde mă 
conduci Tu, eu acolo Te voi urma, Doamne. Eu voi fi un prizonier. (Efeseni 3: 1 / Efeseni 4: 1 / Filimon 8-9). 
      * Eu nu cred că vreun slujitor al lui Dumnezeu, călăuzit de Duhul, poate să iasă din voia lui Dumnezeu. Pentru că 
atâta timp cât el este (se lasă) călăuzit de Duhul, aceea este voia lui Dumnezeu. Câteodată el face lucruri care el nici 
măcar nu ştie ce face el însuşi şi nu-şi dă seama de ce el face asta, dar aceasta este lucrarea lui Dumnezeu spre bine. 
"Toate lucrurile lucrează împreună, pentru binele celor ce iubesc pe Dumnezeu". - spune Scriptura- (Romani 8: 28). 
      * Iubiţii mei prieteni, eu am încercat, în toată viaţa mea, să nu fiu fals. Eu am încercat să fiu sincer în relaţia mea cu 
Dumnezeu şi cu oamenii. Şi eu am încercat aceasta, de fiecare dată, să mă mişc şi să fac doar ceea ce Duhul Sfânt mi-ar 
spune.Acesta este motivul că eu merg din loc în loc, şi la adunări, şi merg în locuri, pentru că eu urmez călăuzirea 
Duhului. 
 
Extrase din:  "Călăuzirea" par.285,289 / "Este viaţa ta vrednică de Evanghelie" par.72-73 / "Cinci identificări" par.184 / "Pavel, un  prizonier al lui Cristos" pg. 14-16 /  
                      "Convins apoi preocupat" pg.7 / "Regele respins" (60-0610) par.53 /  "Adevărurile de nezguduit ale lui Dumnezeu"(60-0626),par.173,184 / "Al 
treilea  
                        Exod" pg.33 / "Puterea lui Dumnezeu de transformare" - par.177 / "Epoca Smirna" par.31-32, 59-60 / "Lăsând presiunea afară"(62-0513) 
par.28-29, 16 /                            
                       "Unul mai mare ca Solomon  este aici"(62-0725) par.E-57 / "Împărăteasa din Sheba"(60-0710) par. E-41 / "Arca" par.186.                                                                                                                                                                   


